
Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva 

spolu s honebním společenstvím POSAVÁDKA 27. 12. 2014 
 

Přítomni: Votava J., Petr E. ml., Touš J., Moravec Z., Král A., 

 

Hosté: Bělohlavý M., pan Vladař, pan Kasl 

 

Zahájení: určení zapisovatele a volba návrhové komise 

Zapisovatel: Zuzana Petrová 

Volba návrhové komise:  Ověřitelé z dnešního zasedání – Petr E. ml., Moravec Z. 

         Ověřitelé zápisu z posledního zasedání – Král A., Touš J. 

Program zasedání: 

1 Kontrola usnesení z posledního zasedání  

2 Seznámení s došlou poštou  

3 Zpráva činnosti honebního společenstva  POSAVÁDKA  

4 Zpráva obecního hajného o postupu prací v obecním lese  

5 Určení inventurní komise OÚ a SDH  za OÚ  předseda E. Petr. člen Král, Moravec   

    Za SDH předseda M. Hošťálek , člen  Kábrt , Tícha  

6 Projednání rozpočtové změny č. 6, č. 7, č. 8, č. 9, č. 10 

7 Projednání rozpočtu na rok 2014 

8 Seznámení s výsledky anketního dotazníku od občanů 

9 Seznámení o zahájení správního řízení ve věci povolení kácení dřevin rostoucích mimo les a povolení pro 

Vladimíra Březáka  

10 Odsouhlasení a projednání doplňujících členů: Finanční komise p. Jiří Fremund ml. 

Kontrolní komise p. Vl. Kábrt ml., p. M. Hošťálek13 Odsouhlasení lampionového průvodu a 

předvánočního dne dětí  

11 Odsouhlasení a projednání oprav a rekonstrukce veřejných komunikací 

12 Odsouhlasení a projednání lampionového průvodu, předvánoční den pro děti a ohňostroj 2014 

13 Odsouhlasení a projednání prodeje pozemku pod trafostanicí  ČEZu  p.č.st.81 a úprav veřejného 

osvětlení 

14 Odsouhlasení a projednání změny pevné linky na mobil 

15 Odsouhlasení a projednání aktualizace programu MUNIS  

16 Odsouhlasení a projednání dodatku ke smlouvě p. Martina Opatrného na zvýšení nájmu na 2000,- Kč/ha 

17 Diskuse, usnesení a závěr 

Navržený program – bez připomínek - 5 hlasy, proti 0. 

 

1. Kontrola usnesení z posledního zasedání 

Kontrolu usnesení z posledního zasedání provedl starosta pan Votava.  

2. Seznámení s došlou poštou 

 S došlou poštou seznámil občany pan J. Touš 

3. Zpráva činnosti honebního společenstva  POSAVÁDKA  

 Zprávu o činnosti honebního společenstva Posavádka přednesl pan Vladař. Honební společenstvo 

odsouhlasilo nového zástupce za obec Újezd pana Votavu místo zesnulého bývalého starosty pana Časty. 

Poplatek za pronájem honitby zůstal na částce 2 Kč/ha. Honební společenstvo věnovalo obci 7 kg masa 

z divokého prasete na guláš, který byl podáván po zasedání. 

4. Zpráva obecního hajného o postupu prací v obecním lese  

Informace o obecním lese nám podal pan Bělohlavý. Zmínil se o ,,systému náležité péče“. Sdělil občanům, 

že se byl tento systém schválen a musí se schválit každý rok. Poté podal informaci o prodeji 730 m3 dřeva, 

o tom, že se udělalo 170m oplocenek a bylo zalesněno 0,91 a. Obec získala 1 130 100,- Kč  za prodané 

dřevo bez DPH. Poté upozornil na škodu v lese na Boutínech, kterou způsobili nějací vandalové. 

Informoval o rozpočtu na další rok, upozornil, že by se mělo více těžit, aby se mohlo zalesňovat. 

5. Určení inventurní komise OÚ a SDH   

V dalším bodě byla určena inventurní komise OÚ a SDH. Za Obecní úřad byl zvolen předseda E. Petr ml., 

člen J. Fremund ml. a pan Z. Moravec. Za sbor dobrovolných hasičů byl zvolen předseda M. Hošťálek, 

člen V. Kábrt a pan Tícha V. Obě komise byly odsouhlaseny 5 hlasy, proti 0.  

6. Projednání rozpočtové změny č. 6, č. 7, č. 8, č. 9, č. 10 



 Poté se projednaly rozpočtové změny č. 6, č. 7, č. 8, č. 9 a č. 10, které byly rovněž odsouhlaseny 5 hlasy, 
proti 0.  

7. Projednání rozpočtu na rok 2014 

 Byl projednán a schválen rozpočet na rok 2015 - 5 hlasy pro, proti 0.  

8. Seznámení s výsledky anketního dotazníku od občanů 

 Pan starosta seznámil občany s výsledky anketního dotazníku od občanů, který obdrželi do schránek. Na 

základě tohoto dotazníku se mělo zjistit, zda jsou občané spokojeni či nikoliv v obci Újezd. Pan Votava 

sdělil, že do schránek občanů bylo doručeno 50 dotazníků, na Obecní úřad se jich odevzdalo pouze 11. 

Dále upozornil na nejčastější připomínky občanů. Občané si stěžovali na pobíhání psů na návsi. Dotazovali 

se, zda se hlásí nějací zájemci na hospodu. Pan Votava odpověděl, že jsou podané inzeráty. Dále občané 

poukazovali na otevření obchodu s potravinami. Pan starosta odpověděl, že pokud by se nějaký zájemce 

našel, došlo by zpět k otevření obchodu. Občané se dožadovali lepšího přístupu od Měcholupské 

zemědělské zejména v úklidu cest po zemědělské technice. Pan Votava odpověděl, že tuto věc bude řešit na 

schůzce s předsedou společnosti a pokusí se tento problém vyřešit. Dalším požadavkem občanů byla 

samovýroba dřeva z obecního lesa (výřez). Občané upozornili na rozdání více dotazníků, aby každý občan 

obdržel dotazník nikoliv každý dům. Dále občané žádali o zpomalovací retardér v obci. Z většiny 

dotazníků vyplynula žádost občanů o velkoobjemový kontejner, Pan starosta odpověděl, že ho zajistí v roce 

2015 a Obecní úřad ho zaplatí. Jako poslední přání občanů byl veřejný vodovod a plyn. Toto přání starosta 

zamítl s tím, že byl malý zájem, při zvýšení zájmu občanů bude zahájeno jednání. 

   

9. Seznámení o zahájení správního řízení ve věci povolení kácení dřevin rostoucích mimo les 

 V dalším bodě starosta občany seznámil se zahájením správního řízení ve věci povolení kácení dřevin 

rostoucích mimo les a povolení pro Vladimíra Březáka. Zastupitelstvo toto povolení odsouhlasilo a 

schválilo - 5 hlasy, proti 0. 

10. Odsouhlasení a projednání doplňujících členů. 

 Poté byly odsouhlaseny a schváleny komise: Finanční komise – pan Jiří Fremund ml. Kontrolní komise – 

pan V. Kábrt ml. a pan M. Hošťálek - 5 hlasy, proti 0 

11. Odsouhlasení a projednání oprav a rekonstrukce veřejných komunikací 

 Byly odsouhlaseny a schváleny opravy a rekonstrukce veřejných komunikací -5 hlas, proti 0. 

12. Odsouhlasení a projednání lampionového průvodu, předvánoční den pro děti a ohňostroj 2014 
Rovněž byl odsouhlasen lampionový průvod, předvánoční den pro děti a ohňostroj 201 -5 hlasy, proti 0. 

13 Odsouhlasení a projednání prodeje pozemku pod trafostanicí  ČEZu  p.č.st.81 a úprav veřejného 

osvětlení 
Poté byl odsouhlasen prodej pozemku pod trafostanicí společnosti ČEZ, číslo parcely 81 a rovněž se 

odsouhlasila úprava veřejného osvětlení - 5 hlasy, proti 0. 

 14. Odsouhlasení a projednání změny pevné linky na mobil 

 Poté byla odsouhlasena změna pevné linky na mobilní telefon. Pevná linka na Obecním úřadě byla zrušena 

a pan starosta si pořídil mobilní telefon č. 727 806 348 - 5 hlasy, proti 0. 

15. Odsouhlasení a projednání aktualizace programu MUNIS 

 V předposledním bodě byla odsouhlasena aktualizace programu MUNIS (státní správa, pozemky, 

evidence)  - 5 hlasy, proti 0. 

16. Odsouhlasení a projednání dodatku ke smlouvě p. Martina Opatrného na zvýšení nájmu  

Jako poslední bod byl odsouhlasen dodatek ke smlouvě pana Martina Opatrného na zvýšení nájmu na 

2 000,- Kč/ha -5 hlasy, proti 0. 

Všechny body byly odsouhlaseny většinou hlasů, nikdo se nezdržel hlasování a nikdo nebyl proti. 

 

17. Diskuse: 

 Pan Bělohlavý informoval o samovýrobě v obecním lese a o těžbě dřeva v obecním lese. Paní Pohanková 

měla dotaz, jestli jsou rozpočtové položky plusové a proč se bude zateplovat Kulturní dům? Bylo jí 

vysvětleno, že položky jsou plusové a že se bude zateplovat pouze strop nad Obecním úřadem, pan starosta 

uvedl jako důvod ušetření energií. Paní Pohanková argumentovala, že je to zbytečné, že jsou tam 

akumulačky a tepla dost. 

Pan Holý st. se dotazoval, proč se zvedl nájem panu Opatrnému? Pan Votava mu odpověděl, že s tímto 

návrhem přišel sám pan Opatrný. Paní Pohanková se dotazovala, kolik bylo rozdáno anketních dotazníků a 

kolik se jich vrátilo na Obecní úřad? 

Pan Touš odpověděl, že rozdáno jich bylo 50, vrátilo se jich 11. Pan Holý st. se dotazoval výše nákladů na 

obecní cesty? Byla mu sdělena předběžná cena 750 000,- Kč bez DPH. Pan Touš vysvětlil, že se jedná o 4 

cesty.  



Pan Faist vznesl připomínku ohledně lampionového průvodu a vánoční besídky pro děti, kterou 
organizovala paní Vendula Faistová. Poukázal na to, že paní Faistová nedostala od Obecního úřadu žádné 

finanční prostředky na tuto akci. Pan Votava mu vysvětlil, že pokud přinese doklad o zaplacení veškerého 

občerstvení bude vše uhrazeno. Poté pan Faist požadoval informace ohledně plánu obce v dalším roce. 

Upozornil, že se měla konat schůze, kde měl být tento plán předložen, ale prý se nekonala. Pan Votava mu 

vysvětlil schůze se konala v zastupitelstvu a zveřejnění bude na veřejné schůzi. Dále vznesl připomínku 

k cestě ke Kulturnímu domu. Upozornil, že při deštích se k němu vztahuje všechna voda z návsi a 

v Kulturním domě dojde následně ke zničení parket. Navrhl udělat žlábek u Kulturního domu. 

Pan Votava se pokusil vše vysvětlit. Dodatečně poděkoval organizátorům lampionového průvodu a 

vánoční besídky. Tyto akce organizovaly paní V. Faistová a paní Thomayerová. 

Pan M. Hošťálek se vyjádřil ke stahování vody do KD, vysvětlil, že je tak náves nakloněná ke KD, navrhl 

stejnou variantu žlábku, který by se svedl do kanálu u Kulturního domu. 

Pan Votava odpověděl, že bude jednat s firmou EUROVIA o možnostech řešení tohoto problému. Pan 

Holý st. se dále dotazoval, že by Obecní úřad mohl udělat lepší vjezdy do domů občanů. Pan Faist vznesl 

dotaz, kdo nahradí pana Častu v úklidu obecních chodníku? 

Pan Touš poděkoval panu E. Petrovi ml., panu J. Fremundovi ml., panu M. Hošťálkovi a panu M. Faistovi 

za to, že se ve svém volném čase starají o občerstvení o schůzích. 

Paní Pohanková požadovala finanční odměnu za údržbu zeleně před jejím domem na obecním pozemku. 

Pan Hošťálek odpověděl, že se tyto činnosti provádějí bez jakékoli finanční odměny. 

Pan A. Král dodal, že si trávník před domem udržuje každý občan sám a nikdo za to nic nedostává. Paní 

Pohanková vznesla připomínku, že se nevyhlašují brigády. Pan Hošťálek odpověděl, že z jeho zkušenosti 

se při vyhlášení brigád stejně nikdo z občanů nedostavil.  

Pan starosta doplnil, že prostory před majiteli svých domů, jejich údržba, zaplaceny nebudou.  

Paní Thomayerová spolu s paní Fremundovou L. upozornily na nedodržení výzvy ohledně pobíhání psů po 

návsi a na jejich výkaly, které se nejvíce nachází na dětském hřišti. Doporučily, aby byla výzva umístěná 

ve vývěsní skříni na návsi, kde by si jí přečetli konkrétní majitelé těchto nezbedných psů. Paní 

Thomayerová sdělila veřejně konkrétní jména majitelů psů, kteří se pohybují na návsi – pan Gregora, pan 

Onderka a pan Moravec. 

Pan starosta přislíbil, že za těmito majiteli osobně dojde a upozorní je na tento problém. Pokud 

neuposlechnou, problém bude řešit přestupková komise v Plánici. 

Pan Faist upozornil na apatii ze strany zastupitelů k občanům. Navrhl lepší srozumitelnost mezi 

zastupitelstvem a občany. 

Paní Pohanková upozornila na to, že zastupitelstvo nereaguje na připomínky občanů a že se nic nezmění. 

Dodala, že by se lidé měli více scházet. 

Pan Votava upozornil na zklidnění emocí mezi některými občany. 

Pan Z. Vladař navrhl, aby se brigády od Obecního úřadu zasílaly prostřednictvím mobilních telefonů, 

formou sms. 

Po diskusi přečetla paní Z. Petrová usnesení a zasedání bylo ukončeno ve 21 hodin. 

Pan starosta popřál na závěr všem občanům hodně zdraví do Nového roku 2015 a poté byl podáván guláš. 

 
 Usnesení   přečetla  p. Z. Petrová 

 

 Závěr 
 Závěr provedl starosta Jiří Votava a popřál všem občanům do Nového roku 2015 hodně zdraví, štěstí, 

spokojenosti a dobré vůle ke spolužití. 

 

Přílohy: Prezenční listina, rozpočet 2015, Systém náležité péče 

 

Zapsala Zuzana Petrová    dne 06.01.2015 

 

Starosta:        Jiří Votava   

 

Ověřovatelé: p. E. Petr. ml 

 

                     p. Z. Moravec   
                       

 

 


